
Zápis z jednání kolegia děkana Přírodovědecké fakulty UJEP dne  19. 9. 2007 
 
Přítomni:  doc. Novák, Mgr. Balej, doc. Pavlík, dr. Kořínková, dr. Moravec, doc. Anděl, doc.   
                 Hajer, Mgr. Krátká, prof. Nezbeda, ing. Lauterbach, dr. Sýkorová Dvorníková. 
Omluveni: doc.Eisenmann 
1. Děkan informoval, že byl ustanoven fakultní koordinátor pro Erasmus  Mgr. Pavel Raška. 

Administrativu zajišťuje pí Jaegrová ze studijního oddělení. 
2. Informace z červnového zasedání AK: 

-  dvouoborová informatika nebyla schválena – projednávání bylo přerušeno 
-  dvouoborová matematika kombinovaná – byla úspěšně akreditována 

3. Proděkan Balej přednesl nejdůležitější informace z jednání kolegia rektorky: 
- odsouhlaseno 0,5% každoroční navýšení sociálního fondu UJEP až do roku 2010, 
- 17.11.2007 termín pro podávání návrhů na Ceny rektorky pro pracovníky, pro mladé 

pracovníky do 35 let a pro studenty, 
- byl schválen příspěvek z FRIMu UJEP na rekonstrukci skleníku na katedře biologie, 
- dne 15. 10. 2007 UJEP navštíví prezident ČR prof. Klaus.  

4. Děkan PřF informoval kolegium o návštěvě na univerzitě v Oslo. Na Fakultu matematiky 
a přírodních věd byl děkan pozván společně s proděkanem Pavlíkem na jednání o 
možnostech spolupráce a výměny studentů. Informační brožury z této univerzity jsou 
k dispozici u pí Podané. Z norské strany je zájem zejména o magisterské studium. Bude 
potřeba rozšířit nabídku kurzů v anglickém jazyce a dopracovat informace v anglickém 
jazyce na webu.  

5. Děkan informoval kolegium o své účasti na slavnostním zahájení nového provozu 
pryskyřic ve Spolchemii a rostoucím významu a postavení Spolchemie ve světě v tomto 
oboru. 

6. Proděkanka Kořínková kolegium informovala: 
- zatím je do 1. ročníku studia zapsáno 345 studentů, počet se navýší o zapsané z 2. 

kola a po odvolání. Předpoklad 950 studentů bude pravděpodobně naplněn. 
- AS PřF schválil podmínky přijímacího řízení na rok 2008/2009. Pokud katedry 

chtějí mít na svých stránkách informace o těchto podmínkách, tak jako odkaz na 
www stránky studijního oddělení. 

- Do 25. 9. 2007 zaslat proděkance informace k „Týdnu vzdělávání dospělých“, 
- do 25. 9. 2007 z kateder zaslat proděkance podklady pro propagaci na akci „Kulatý 

stůl učitelů SŠ“, 
- do 31. 12. 2007 aktualizovat a doplnit informace ve STAGu, kolegium upozorňuje 

na problémy s právy vyučujících v systému STAG, 
- do 5. 10. 2007 zaslat proděkance návrhy studentů na udělení stipendia Krajského 

úřadu studentům. 
7. Proděkan Pavlík informoval z porady prorektora Loučky: 

- je vydaná nová směrnice o udělování odměn akademickým pracovníkům za      
      ukončení doktorského studia, habilitace nebo profesorské řízení. Směrnice se týká  

               akademických pracovníků, kteří nemají další pracovní poměr na jiné VŠ. 
- Vyhlášení výsledků GAČR se očekává 27. 11. 2007, 
- FRVŠ vyhlásil termíny oponentských řízení v době od 1. 12 2007 – 25. 2. 2008, 
- do 21. 9. 2007 lze zaslat návrhy na ceny MŠMT za vědu a výzkum, 
- z kateder zasílat návrhy na Acta Universitatis, 
- „Den vědy a výzkumu“ na PřF bude 19. 10. 2007 v době od 10 do 15 hodin, 
- při přípravě projektů zahrnout tam, kde to pravidla grantových agentur umožňují, do 

finančních nákladů na řešení i režijní náklady. 
8. Proděkan Pavlík informoval z porady u prorektorky Vomáčkové: 



- začátkem října proběhne výběrové řízení na mobility studentů na LS 2007/2008, 
ještě jsou volná místa, 

- problém s uznáváním kurzů absolvovaných na výjezdech, student se musí předběžně 
dohodnout s vedoucím katedry co mu bude uznáno, 

- od 1. 7. 2008 budou možné v rámci ERASMu pracovní stáže v zahraničí. 
9. Proděkan Balej informoval: 

- Centrum informatiky získalo projekt na vybudování videokonferenční místnosti, 
- nabídka FUUDu na spolupráci v oblasti průmyslu na evropském programu „Marie 

Curie“, 
- Kampus – v roce 2008 bude vypracovaná projektová dokumentace budovy A a 

budovy laboratoří PřF za částečné podpory z FRIMu UJEP, 
- na rektorát byla přijatá Mgr. Lucie Podrábská, která bude pracovat na získávání 

finančních prostředků na realizaci Kampusu, 
- proděkan Balej zjistí podmínky dalšího využití nově pořízeného chromatografu na 

ÚZS jinými fakultami,  
- Operační program EU „Vzdělávání pro konkurenceschopnost“ – výzva pro podávání 

projektů bude ještě v letošním roce, 
- ing. Štefaniková bude řešitelům evropských projektů v případě jejich zájmu pomáhat 

se zpracováním monitorovacích zpráv programů ESF a s další spojenou 
administrativou.  

10. Tajemník: 
- V září začal platit příkaz rektora č. 4/2007 zakazující uzavírání smluv o dílo v rámci 

projektů s pracovníky UJEP. 
- Byl vydán příkaz děkana o provedení inventarizace majetku na PřF za rok 2007. 

Fyzická inventura proběhne v období od 9. 10. 2007 do 28. 11 2007. 
- Vedení PřF poukazuje na administrativní nepružnost spojenou s odepisováním 

vyřazeného majetku.  
- Proběhla kontrola formou auditu zaměřená na výběrová řízení na nákup zařízení. 

11. Dr. Dvorníková  
- celofakultní semináře budou v době výuky opět každý první čtvrtek v měsíci ve 13 

hod. ve velké zasedací místnosti č. 502, 
- UJEP připravuje univerzitní ples na 8. 3. 2007, 
- do magazínu ČT1 „Port“ budou natáčeny dva příspěvky o PřF. Budou prezentovány 

výsledky práce katedry biologie a katedry fyziky. 
- Na den 17. 12. 2007 v 17 hodin byl stanoven předběžný termín konání 

předvánočního setkání všech pracovníků PřF. 
- 23. a 24. 11. 2007 proběhnou „Dny otevřených dveří PřF UJEP“, 
- dr. Dvorníkové zasílat materiály propagující katedry PřF, které budou sloužit jako 

podklad pro brožuru o vědě a výzkumu a vzdělávání na PřF. 
12. Různé: 
         -   příští kolegium děkana bude 9. 10. 2007. 

                                                                            
 
 
 
 

 
                                                                                Doc.RNDr. Stanislav Novák,CSc. 
                                                                              Děkan přírodovědecké fakulty UJEP               
 
Zapsala: Y. Jůzová 
 


